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16میلیونمترمکعبآببهآبخوانهای
استانبرگشتدادهشد

منابع  تعادل بخشی  طرح  اجرای  با  گفت:  آریانژاد  مهندس 
کردستان،  منطقه ای  آب  شرکت  مجموعه  تلاش  و  زیرزمینی  آب 
مدیریت منابع و مصارف آب استان در حد رضایت بخشی قرار گرفته 

است.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای کردستان، مدیر 
اقدامات حفاظتی در بخش آب اشاره کرد و  عامل این شرکت به 
از منابع آب  تاثیرگذار در راستای صیانت  اقدامات  از جمله  گفت: 
استان، اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی منابع آب زیرزمینی است 
نمودن  و مسلوب المنفعه  انسداد  آن شامل؛  اقدامات  از  بخشی  که 
چاه های غیرمجاز، نصب کنتورهای هوشمند و حجمی، استقرار و 
تقویت گروه های گشت و بازرسی، اجرای پروژه تغذیه مصنوعی و 
پخش سیلاب، برگزاری مستمر جلسات شورای حفاظت آب استان، 
در  فرهنگ سازی  و  اطلاع رسانی  و  حفاری  شرکت های  ساماندهی 

قالب اجرای طرح داناب و گسترش سواد آبی می باشد.
مهندس آرش آریانژاد ادامه داد: اقدامات تعادل بخشی و اجرای 
در  آب  صرفه جویی  به  منجر  مستقیماً  آبی،  کم  با  سازگاری  سند 
سطح حوضه آبریز، محدوده های مطالعاتی و آبخوان ها خواهد شد.

داشت:  اظهار  کردستان،  منطقه ای  آب  شرکت  عامل  مدیر 
حدود 14 هزار حلقه چاه مجاز در استان وجود دارد که از این رقم  
13 هزار حلقه آن با بیش از 90 درصد مصرف در بخش کشاورزی)با 

مصرف 400 میلیون مترمکعب در سال(  حفر شده است.
تعادل بخشی  و  احیا  طرح  قالب  در  گفت:  آریانژاد  مهندس 
آب های زیرزمینی تاکنون یک هزار و 700 حلقه چاه غیرمجاز در 
استان مسدود و با این کار 16 میلیون مترمکعب آب به آبخوان ها 

برگشت داده شده است.
وی افزود: با برنامه ریزی های صورت گرفته توسط این شرکت 
ابتدای  از  طرح،  مالی  منابع  تخصیص  بودن  نامناسب  علیرغم  و 
سال 1400 تاکنون تعداد 254 حلقه چاه غیرمجاز را با حجم آب 
صرفه جویی شده 7.7 میلیون مترمکعب مسدود و مسلوب المنفعه 
که   1400 سال  ابلاغی  عملیاتی  برنامه  نسبت  به  که  است  کرده 
 5 صرفه جویی  قابل  آب  و  غیرمجاز  چاه  حلقه  انسداد170  شامل 
میلیون مترمکعب می باشد؛ به ترتیب پیشرفت فیزیکی 149 و 154 

درصد محقق گردیده است.

باتولیدوپرورش۴۰میلیونقطعهماهی؛

شهرستانکاشاندارایرتبهنخستتولید
ماهیانزینتیدرکشور

شهرستان کاشان از ابتدای امسال تا کنون با تولید و پرورش 
40 میلیون قطعه ماهی زینتی رتبه نخست تولید ماهیان زینتی در 

کشور را به خود اختصاص داده است
مدیر جهاد کشاورزی کاشان  در بازدید  نماینده ولی فقیه و 
امام جمعه کاشان ازز یکی از تولید کنندگان ماهیان زینی گفت: 
از ابتدای امسال تاکنون بیش از 40 میلیون قطعه ماهی زینتی به 
ارزش بیش از 3000میلیارد ریال در شهرستان کاشان تولید و روانه 

بازار شده است
رضا مظلومی  با اشاره به اینکه ده درصد این ماهیان به خارج 
با  زینتی  ماهیان  پرورش  واحد   549 میشودافزود:  صادر  کشور  از 

هزار و 700 استخر در شهرستان کاشان فعالیت می کنند.
وی با بیان اینکه منطقه راوند کاشان از مهمترین مناطق این 
پرورش  واحد های  گفت:  است  زینتی  ماهیان  تولید  در  شهرستان 

ماهیان زینتی برای هزار و ۸00 نفر اشتغال ایجاده کرده است.
سوارتل،  گفت:  همچنین  کاشان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
انواع گلدفیش ها از جمله ماهیان  سیچلاید، مولی، گوپی، تایگر و 
زینتی تولیدی در این شهرستان است که علاوه بر تامین بازار های 
دیگر  و  امارات  کویت،  عراق،  ترکیه،  روسیه،  به کشور های  داخلی 

کشور های حاشیه خلیج فارس صادر می شود
طریق   از  زینتی   ماهیان  شهرک  اب  تامین  دیدار   این  در   
شرکت شهرکهای  صنعتی اصفهان ، صدور مجوز  پایانه صادراتی  
ماهیان زینتی  و موضوع بیمه پرورش  دهنگان  ماهی زینتی  در 
طی تماس تلفنی  ایت الله سلیمانی با  دکتر خون  میرزایی  معاون 

وزیر و  رئیس  سازمان  شیلات کشور حل شد

خطانتقالآبشربتصفیهخانهشماره2
سقزیهروستایآیچیبهبهرهبرداریرسید

خط انتقال آب شرب تصفیه خانه شماره 2 سقز به روستای 
آیچی سقز به بهره برداری رسید و ساکنین این روستا از آب تصفیه 

شده بهره مند شدند. 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
کردستان، حیدری مدیر امور آبفا سقز با اشاره به این مطلب گفت: 
مردم روستای آیچی سالها بود از مشکل کم آبی رنج می بردند که 
با انجام این پروژه با اجرای 2۸50 متر لوله 90 میلیمتری پلی اتیلن 

این مشکل برطرف گردید..
وی در ادامه افزود: روستای آیچی دارای 265 خانوار است که 
قبلا برای تامین آب روستا از 2 دهنه چشمه و 2 حلقه چاه استفاده 
می شد که مشکلات عدیده ای را با خود به همراه داشت اما اکنون 
با اجرای این خط انتقال، آب تصفیه شده از تصفیه خانه شماره 2 
سقز به مخزن روستا منتقل گردید و اهالی به صورت 24 ساعته از 

آب شرب بهره مند گشتند.
در همین رابطه جمعی از اهالی روستای آیچی با اهدای لوح 
حیدری  احمد  سقز،  آبفا  پیشین  مدیر  ولایتی  عباس  از  تقدیری 
مدیر کنونی آبفا سقز و همچنین فریدون عزیزی ناظر پروژه تقدیر 

به عمل آوردند.  

افزایش12.5درصدیمصرفسیانجی
)گازطبیعیفشرده(درآذرماهسالجاری

متر  هزار   360 و  میلیون   31 مصرف  قلیپور:  رشت-زینب   
مکعب سی ان جی در آذر ماه امسال نسبت به همین مدت درسال 
گذشته ، افزایش 12.5 درصدی مصرف این فرآورده را در استان 
گیلان در پی داشت . مصرف این میزان گاز طبیعی فشرده درآذر 
ماه امسال صرفه جوئی حدود29 میلیون لیتر بنزین را درگیلان به 
ابتدای  ابتدای امسال ) 9 ماهه  از  همراه داشته است .  همچنین 
سال ( 275 میلیون و 500 هزار متر مکعب سی ان جی مصرف 
لیتر  میلیون  بر 253  بالغ  جوئی  معادل صرفه  مقدار  این  که  شد 
بنزین و به عبارتی افزایش  4.9  درصد صرفه جوئی نسبت به سال 

گذشته است

فرماندهانتظامیکاشان:

زوجقاچاقچیموادمخدردستگیرشدند
مواد  قاچاقچی  زوج  دستگیری  از   ، کاشان  انتظامی  فرمانده 
مخدر و کشف بیش از 3 کیلوگرم مواد افیونی در این شهرستان 

خبر داد.  
سرهنگ ستاد حسین بساطی با اعلام این خبر اظهار داشت: 
مأموران کلانتری14 ناجی آباد شهر کاشان حین کنترل محورهای 
به سرنشین  پراید  به یک دستگاه خودرو  یخ شهر کاشان  ورودی 
زن و شوهر جوان به همراه دو فرزند خردسالشان مشکوک و آن 

را متوقف کردند.  
وی در ادامه تصریح کرد: ماموران در بازرسی از این خودرو ، 
مقدار 3 کیلو و 500 گرم تریاک که داخل خودرو جاسازی شده 

بود کشف کردند.  
گفتنی است : متهمان قصد داشتند در پوشش خانوادگی این 
ماموران  هوشیاری  با  که  منتقل  تهران  به  را  مخدر  مواد  از  مقدار 
دستگیر و به همراه پرونده متشکله جهت سیر مراحل قانونی تحویل 

مراجع قضایی شدند.

خبرخبر

جلسه بررسی روند پروژه های شرکت فولاد خوزستان 
با حضور امین ابراهیمی مدیرعامل، محمد نیکوکار قائم مقام 
مدیرعامل در حوزه بهره برداری و توسعه، میثم شهنیانی 
مدیران  از  جمعی  و  پروژه ها  اجرای  و  برنامه ریزی  معاون 
شرکت فولاد خوزستان، بعداز ظهر روز دوشنبه 13 دی ماه 
1400 در سالن کنفرانس ساختمان سردار شهید حاج قاسم 

سلیمانی برگزار شد.
پروژه  پیشرفت  وضعیت  گزارش  شده،  یاد  جلسه  در 
در حضور  فولاد خوزستان  توسعه شرکت  های  های طرح 

مدیرعامل شرکت ارائه شد.
میثم شهنیانی معاون برنامه ریزی و اجرای پروژه ها در گفت و گو با خبرنگار روابط عمومی اظهار داشت:  گزارش 
یاد شده حاکی از روند افزایشی پیشرفت ماهیانه پروژه ها و همچنین نشان دهنده روند کاهشی میانگین انحراف از برنامه 

پروژه های اجرایی علی رغم افزایش بی سابقه کمی و کیفی آن ها در سال جاری بوده است. 
قدردانی  و  تشکر  پروژه  عوامل  پیگیری های  و  زحمات  از  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل  ابراهیمی  امین 
مدول  مگا  عریض،  اسلب  پکیج  پروژه های:  مورد  در  به خصوص  روند،  این  بیشتر  بهبود  و  تداوم  در جهت  و  نمود 
آهن اسفنجی )زمزم3(، کارخانه اکسیژن4، خط و پست 400 کیلو ولت و نیروگاه 520 مگاواتی دستورات لازم 

را صادر نمود.

ساری-مرآتی: سرپرست شرکت توزیع برق مازندران 
تعویض کنتورهای فهام در آمل  مانور  برگزاری  در حاشیه 
گفت : در راستای طرح سراسری هوشمند فهام که  از بهمن 
ماه سال 95  آغاز گردید ، تعداد 13 هزار کنتور مشترکین 
دیماندی در حوزه توزیع برق مازندران تعویض گردید که 
ماهه   9 در  کنتور  دستگاه   2000 از   بیش  تعداد  این  از 
نخست سال جاری نصب و طبق برنامه ریزی های صورت 
گرفته کنتور کلیه مشترکین دیماندی تا پایان سال جاری 

به کنتور فهام تعویض خواهد شد .   
این  در   : داشت   اظهار  کارنامی  کاظم حسینی  سید 
راستا همزمان با سایر امورهای توزیع شرکت، به منظور سرعت عمل در تعویض کنتور مشترکین دیماندی به کنتور 
هوشمند، مانور تعویض این کنتورها با حضور 6 اکیپ عملیاتی در امور آمل غرب برگزار گردید.وی ادامه داد : در این 
مانور که با هماهنگی و برنامه ریزی های قبلی صورت گرفته ۸7 کنتور دیماندی تعویض گردید که با توجه به بعد 
مسافتی و پراکندگی و سختی کار  نتیجه حاصل مثبت ارزیابی می گردد .حسینی افزود : از مهم ترین مزایای استفاده 
از این کنتورها مدیریت بر مصرف مشترکین و استفاده از اطلاعات این کنتورها در ایام پیک مصرف و نظارت بر نحوه 
مصرف مشترکین می باشد.مشترکین دیماندی به آندسته از مشترکینی اطلاق می شود که قدرت درخواستی انشعاب 

برق آن ها بالاتر از 30 کیلووات است و معمولا شامل مشترکان غیر خانگی و غیر تجاری هستند .

با حضور مدیرعامل برگزار شد؛
جلسه بررسی روند پروژه های فولاد خوزستان

تا پایان سال 1400 صورت خواهد گرفت :
تعویض كنتور كلیه مشتركین دیماندی با كنتور فهام

شورای  نشست  هشتادمین  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی در اتاق تبریز برگزار شد.

هشتادمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان 
شرقی با حضور مسئولان دولتی، قضایی، بخش خصوصی و نمایندگان مجلس 

شورای اسلامی در محل اتاق تبریز برگزار شد.
با  زودی  به  امیدواریم  گفت:  جلسه  این  در  تبریز  بازرگانی  اتاق  رئیس 
ارتباط  با دنیا و  تعامل  سیاستی که دولت جدید در پیش گرفته، در زمینه 
با کشورهای خارجی بتوانیم چشم انداز جدیدی در توسعه و رشد اقتصادی  

کشور داشته باشیم.
یونس ژائله افزود: در بودجه سال 1401 رشدی برای کشور در نظر گرفته 
شده که در این زمینه باید برای رشد استان نیز قدم هایی را برداریم. در این 
منظور  به  تبریز  اتاق  در محل  استان  نمایندگان  با حضور  ای  زمینه، جلسه 
با  کارشناسی  جلسات  شد  مقرر  و  برگزار  خصوصی  بخش  مشکلات  بررسی 
کارگروه های صنعت و کشاورزی برگزار شده و روسای کمیسیون های مربوطه 

کشاورزی و سایر تشکل ها نیز در این جلسات حضور یابند.
بخش  با  مرتبط  که  موضوعاتی  آینده  سال  بودجه  در  داد:  ادامه  وی 
خصوصی در استان اجرا خواهد شد، باید با همفکری و همدلی دولت و بخش 

خصوصی نوشته شود تا نتیجه مثبت را شاهد باشیم.
رئیس اتاق تبریز با بیان این که در سه ماه گذشته شاهد رشد صادراتی 
که وضعیت  دهد  می  نشان  آمار  این  کرد:  اظهار  ایم،  بوده  استان  در  خوبی 
صادرات رو به بهبودی است ولی در کنار این موارد بخش خصوصی مشکلات 
زیادی دارد البته برای پیگیری مشکلات بخش صنعت از سوی معاونت امور 

اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی، اقدامات خوبی انجام شده است.
ژائله گفت: مشکلات بخش خصوصی در حال حاضر در دو حوزه وجود 
دارد. یک بخش جدی مربوط به خارج از استان است که در این زمینه مسائل 

مطرح شده در اختیار استان نیست. موضوع تامین بعضی از نهاده ها و حذف 
ارز 4200 تومانی به صنایع استان آسیب جدی خواهد زد.

 4200 ارز  حذف  موضوع  کرد:  تاکید  همچنین  تبریز  اتاق  رئیس 
تومانی تنش نابجایی در بازار ایجاد کرده است و همچنین مشکلات جدی 
به وجود خواهد  تبدیلی  اولیه واحدهای صنایع غذایی و  تامین مواد  برای 
این موارد  این زمینه  این مسایل در دست استان نیست ولی در  آورد که 
باید در جلسات شورای گفت و گو مطرح شود تا در قالب نامه ای به تهران 

شود. فرستاده 
استاندار آذربایجان شرقی نیز با اشاره به مزایای ورود صنایع به بورس 
به  گفت: زمانی که محصولات کارخانه های مادر در بورس عرضه می شود 
میان  این  در  که  شود  می  قطع  ها  واسطه  و  دلالان  دست  طبیعی  صورت 

نارضایتی برخی از صنایع از این موضوع برای ما مقداری ابهام دارد.
عابدین خرم به ذخایر گندم نیز اشاره ای داشته و گفت: در حال حاضر 

ذخایر گندم کشور خوب است و در این زمینه واردات نیز انجام می شود.

وی با بیان این که یکی از چالش های استان تامین انرژی به ویژه در 
اتفاق  بزرگی در 10 سال گذشته  تاکید کرد: غفلت  و گاز است،  برق  حوزه 

افتاده است یعنی ما یک عقب افتادگی در حوزه برق داریم.
خرم افزود: باید به صورت ویژه در استان جلسات اختصاصی داشته باشیم 
و ببینیم چه اقداماتی می توانیم برای حل مشکلات این صنعت داشته باشیم.
وی ادامه داد: سن افرادی که در این صنعت کار می کنند بسیار بالا رفته 
و جوانان دیگر رغبت فعالیت در این حوزه را ندارند. باید در این زمینه چاره 

اندیشی شود.
فعال شدن مرکز پژوهش های اتاق تبریز اتفاق مبارکی است

استاندار آذربایجان شرقی همچنین ضمن تبریک برای کسب رتبه برتر 
شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی در کشور گفت: اخبار اتاق را به 
دقت پیگیری می کنیم که فعال شدن مرکز پژوهش های اتاق اتفاق بسیار 
مبارکی است. اتاق قرارگاه اقتصادی است و اگر بخواهیم یک پایه اساسی برای 
رونق و رشد اقتصادی باشد، این موضوع با حرف انجام نمی شود، باید ببینیم 

چه اقداماتی را در این زمینه باید انجام دهیم.
خرم افزود: این قرارگاه اقتصادی باید یک مرکز بالندگی، پویایی و رشد 
اقتصادی در استان باشد به طوری که باید در بسیاری از حوزه های اقتصادی 

مانند فرش، صنایع دانش بنیان و گردشگری فعال شویم.
وی با اشاره ای به بخش مسکن نیز گفت: در بخش مسکن، طرح جهش 
مسکن فرصت طلایی ایجاد شده به طوری که سرمایه گذاران خیلی خوبی 
نیز پای کار آمدند که عمدتا از بخش خصوصی هستند. در این میان دولت 

نیز عزم خود را جزم کرده که بازار مسکن را از حالت سرمایه ای خارج کند.
خرم افزود: در حال حاضر در اثر اقداماتی که دولت سیزدهم انجام داده 
به یک مرحله پایدار رسیده ایم که امیدواریم این وضعیت به جایی برسد که 

زندگی عادی و طبیعی ادامه داشته باشد.

از رانندگان ،  از راهها و حقوق کاربران جاده ای ) اعم  به منظور صیانت 
مسافران، مالکان ناوگان، صاحبان کالا و...(، طرح کنترل دروازه ای مشترک ناوگان 

عمومی حمل ونقل جاده ای، درسطح راههای استان قم درحال اجراست.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم، 
معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم درادامه خبر 
فوق اظهار داشت: این طرح با حضور عوامل راهداری و حمل ونقل، پلیس راه و 
انجمن های صنفی ناوگان عمومی حمل ونقل، درسطح راهها، گلوگاه های جاده ای 

و مقابل پاسگاه های پلیس راه اجرا می شود.
این  افزود: طی  و  اشاره  اکیپ  این  اهم وظایف  به  درادامه  حمید سالاری 
طرح که به صورت مستمر و درتمامی اوقات شبانه روز، اجرا می شود، بر حسن 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی، تجهیزات ایمنی خودرو، مدارک راننده و ناوگان 
و ..نظارت می شود.وی از دیگر  موارد موضوعه ای که در طرح کنترل دروازه ای 
مشترک مورد بررسی قرار می گیرند به کنترل تناژ باردرناوگان عمومی حمل کالا 
اشاره و تاکید کرد: مهار بار، نوع کالای حمل شده، چگونگی حمل مواد خطرناک) 

مطابق آیین نامه های موضوعه ( و...بررسی می شوند.

سالاری حمل بار تجاری با ناوگان عمومی حمل و نقل مسافر را درزمره 
موارد تخلف دانست و یادآور شد: صدور بارنامه صوری، فاقد کد ملی، صدور صورت 
وضعیت فاقد مهر مدیر فنی و... از دیگر موارد تخلفی است که درصورت مشاهده 

نسبت به برخورد و اعمال قانون اقدام می شود.

معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم ضمن 
تاکید مجدد براعمال صریح قانون با تخلفات صورت گرفته، اظهار داشت: اعمال 
قانون متناسب با نوع تخلف صورت گرفته خواهد بود و تشخیص این امر با نهادهای 
رسیدگی ) کمیسیونهای رسیدگی به تخلفات ناوگان، رانندگان، شرکتها و مالکان 

ناوگان ( درهر استان خواهد بود.
حمید سالاری ضمن ابراز خرسندی از رونق نسبی درناوگان عمومی حمل 
مسافر و دیگر مشاغل مرتبط ) مجتمع های خدماتی بین راهی ( عنوان کرد: 
ویروس کرونا به دلیل جهش های متعدد، به یک پدیده غیرقابل پیش بینی تبدیل 
شده که نباید با غفلت از رعایت شیوه نامه های بهداشتی، موجبات صعود مخرب 

آن را در فراگیری گسترده فراهم آوریم .
و  اشاره  راهها،  مدیریت  مرکز  گویای 141  تلفن  شماره  به  درخاتمه  وی 
یادآورشد: کاربران محترم جاده ای و دیگر هموطنان گرامی، درصورت مشاهده 
هرنوع تخلف مرتبط با ناوگان عمومی حمل ونقل جاده ای) اعم از کالا و مسافر(، 
می توانند جهت اطلاع، با شماره اعلامی )141( که درتمامی اوقات شبانه روز آماده 

پاسخگویی به مراجعات تلفنی است، تماس حاصل نمایند. 

استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
گفت:  گاز  این شرکت  مدیریت  توسعه  کارگروه  جلسه  در  شرقی  آذربایجان 

برنامه ریزی استراتژیک و تدوین نقشه راه، مهم ترین رکن در نیل به بهره 
وری است.

سیدرضا راهنمای توحیدی در این جلسه که با حضور فتح زاده، معاون 
حجت  ریزی،  برنامه  و  مدیریت  سازمان  انسانی  سرمایه  و  مدیریت  توسعه 
الاسلام بابایی معاون ستاد اقامه نماز استان و اعضای کارگروه توسعه مدیریت 
گاز استان آذربایجان شرقی برگزار شد، افزود: طرح ریزی اهداف استراتژیک و 
تدوین نقشه فرآیندهای اجرایی، با ارتقای سطح بلوغ سازمانی زمینه همگامی 
با تغییرات محیطی و تکنولوژیکی در حوزه  صنعت توزیع گاز را فراهم می 

نماید.
توحیدی در این جلسه ضمن اشاره به حوزه های مهّم مدیریت عملکرد و 
مدیریت دانش در شرکت گاز اظهار داشت: ایجاد بستر مناسب برای یادگیری 
و ارتقای دانش و بهره وری، یکی از مهم ترین اهداف استراتژیک شرکت گاز 

استان است.

ارائه  و  عملکرد  ارزیابی  اینکه  به  اشاره  با  توحیدی  رهنمای  سیّدرضا 
بازخورد در سطح دستگاه های اجرایی زمینه شناسایی نقاط قوت و قابل بهبود 
را فراهم می نماید، تصریح کرد: مهم ترین عامل در ارزیابی ها، همسوسازی 
دستگاههای  و  سازمانها  ماموریت  با  عملکرد  ارزیابی  سنجش  های  شاخص 

اجرایی است.
لازم به ذکر است معاون توسعه مدیریت و سرمایه انسانی سازمان مدیریت 
دستگاههای  بین  در  دانش  گذاری  اشتراک  جلسه،  این  در  ریزی  برنامه  و 
توجه  با  داد:  ادامه  و  کرد  بیان  عملکرد  ارزیابی  برنامه  اهداف  از  را  اجرایی 
سازی  و خصوصی  دانش  مدیریت  حوزه  در  گاز  شرکت  مطلوب  عملکرد  به 
متوازن  امتیازی  های  کارت  مبنای  بر  راهبردی  مشارکت  ماتریس  خدمات، 
)BSC(، توسعه زیرساخت ادارات گازرسانی و طرح ریزی اهداف استراتژیک، 
اشتراک گذاری این توانمندی ها با سایر دستگاههای اجرایی منجر به ارتقاء 

بهره وری در استان خواهد گردید.

رئیساتاقبازرگانیتبریزاعلامکرد؛

افزایشمیزانصادراتآذربایجانشرقی

معاونحملونقلادارهکلراهداریوحملونقلجادهایاستانقمخبرداد:

اجرای طرح کنترل دروازه ای مشترک ناوگان عمومی حمل ونقل جاده ای، درسطح راهها

مدیرعاملشرکتگازاستانآذربایجانشرقی:

برنامه ریزی استراتژیک و تدوین نقشه راه مهم ترین رکن در نیل به بهره وری است

شهرستان6روزنامه اخبار صنعت   دوشنبه 20 دی 1400     شماره  1816 اخبار

طرح ترافیکی جایگزینی گاردریل با حفاظ های بتنی ) 
نیوجرسی( در دومین بزرگراه مواصلاتی محدوده منطقه 19 آغاز 
شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 19، مهدی هدایت 
شهردار منطقه با اشاره به اهمیت مواصلاتی بزرگراه شهید هاشمی 
و ایمن سازی این محور پرتردد گفت: اجرای این طرح ضمن کمک 
به کاهش تصادفات ترافیکی در بزرگراه شهید هاشمی، تأثیر زیادی 
نیز در کاهش سرقت ها و هزینه های نگهداشت تجهیزات ترافیکی 
دارد. به گفته او حفاظ های بتونی قابلیت چشمگیری در کنترل 
خودروهایی دارند که هنگام تردد از مسیر منحرف می شوند و 
هزینه نگهداشت آن ها نیز در مقایسه با گاردریل پایین تر است.
هدایت بیان کرد: این طرح پیش از این نیز در رفیوژ میانی و حاشیه بزرگراه آزادگان از بزرگراه آیت الله سعیدی تا شهید رجایی انجام 
شده و پس از اتمام در 4 کیلومتر از رفیوژ میانی بزرگراه شهید هاشمی، در سایر بزرگراه های مواصلاتی داخل محدوده نیز اجرا خواهد 
شد.این مسئول در بخش دیگری با تشریح اقدامات ترافیکی هفته جاری در راستای طرح تحول در نگهداشت شهر پرداخت و افزود: 
این فعالیت در قالب نصب، ترمیم و چرخش صحیح علائم ترافیکی و رفع نواقص روشنایی ایستگاه اتوبوس در نقاطی همچون چهارراه 
خلازیر ، خیابان های نژاداکبر و چهلم دولتخواه، شقایق غرب، تقاطع خیابان میثاق با بزرگراه شهید تندگویان، تقاطع خیابان میعاد با 

بلوار شقایق، میدان شهریار، خیابان ده ده و فرعی های منتهی به آن و ... صورت گرفته است.

عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر 
تهران گفت: باید تفکیک وظایف سازمان فرهنگی و هنری و 
معاونت فرهنگی و اجتماعی جدی تر دنبال شود و انشاءالله شورا 
با شناخت خوبی که از این قضیه دارد، تفکیک را هر چه بهتر و 

سریع تر انجام خواهد داد.
سی  در   -1400 دی   19 یکشنبه-  علوی  سیداحمد 
و هشتمین جلسه شورای شهر شهر پس از استماع گزارش 
حجت الاسلام میثم امرودی رئیس سازمان فرهنگی و هنری 
شهرداری تهران گفت: اقدامات مناسبی در این سازمان انجام 
گرفته است و در دوره ای که با کرونا مواجه بوده ایم، این سازمان 

وارد فضای دیجیتال و فناوری های نوین شده است.
و معاونت  تفکیک وظایف سازمان فرهنگی و هنری  افزود: در حال حاضر در  تهران  عضو شورای اسلامی شهر 
فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران مشکل وجود دارد و این دو بخش بسیار به هم نزدیک هستند و منبع هزینه آنها 

هم یکسان است.
علوی تأکید کرد:  باید تفکیک وظایف سازمان فرهنگی و هنری و معاونت فرهنگی و اجتماعی جدی تر دنبال شودو 

انشاءالله شورا با شناخت خوبی که از این قضیه دارد، تفکیک را هر چه بهتر و سریع تر انجام خواهد داد.

 آغاز عملیات جایگزینی گاردریل های 
بزرگراه شهید هاشمی با حفاظ های بتنی

 اقدامات سازمان فرهنگی هنری 
در دوران كرونا قابل تقدیر است


